
P R O T O K Ó Ł   NR  10.2019   

 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w dniu 14 maja 2019 roku 

 

 

 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

4. Zapoznanie z działalnością Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Witam Pana Burmistrza, Pana Przewodniczącego Rady, Pana Dyrektora Centrum Kultury                  

i Biblioteki w Osiecznej, członków Komisji i Panią protokolantkę na posiedzeniu Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. Stwierdzam, że na posiedzeniu są obecni wszyscy 

członkowie Komisji.  

Lista obecności członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna na posiedzeniu w dniu 14 maja 2019 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Zamykam punkt 1. Otwieram punkt 2. 

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Porządek obrad jest następujący: 

1. Otwarcie. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

4. Zapoznanie z działalnością Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 2. 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                     

i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

W punkcie 3 nastąpi przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Protokół był wyłożony do wglądu, każdy 

z członków Komisji miał możliwość zapoznania się z jego treścią. Czy są uwagi do tego 

protokołu? Nie widzę. Dziękuję. Kto z członków Komisji jest za przyjęciem protokołu 



 2 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy Osieczna, 

proszę podnieść rękę – 7 głosów. Stwierdzam, że Komisja Oświaty, Kultury, Sportu                              

i Zdrowia jednogłośnie przyjęła protokół nr 5.2019 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Zamykam punkt 3.  

Ad. 4. Zapoznanie z działalnością Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Otwieram punkt 4. Otrzymaliśmy sprawozdanie z działalności Centrum Kultury i Biblioteki 

w Osiecznej za rok 2018 oraz informację o działalności Centrum Kultury i Biblioteki                      

w Osiecznej w 2019 roku. Każdy z obecnych na posiedzeniu miał możliwość zapoznania się           

z tymi materiałami. Proszę Pana Dyrektora Centrum o przedstawienie działalności Centrum. 

Proszę. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Dziękuję. W 2019 roku odbył się Koncert Noworoczny w Kąkolewie i w Świerczynie, jako 

Gwiazda wystąpił Jacek Borkowski. 13 stycznia odbył się XXVII Finał Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. W dniach od 15 do 26 stycznia zorganizowaliśmy ferie zimowe 

podczas których odbyły się zajęcia kulturalne dla małych i dużych dzieci „Opowiedz mi                   

o Hiszpanii”. Prezentacja multimedialna o podróżach, tradycjach, muzyce i pięknych 

kolorach. Zajęcia plastyczne „Upominki dla dziadków” i „Upominki dla dziadków” cz.2. 

„Opowiedz mi o Peru” – zajęcia kulturalne dla małych i dużych dzieci. Prezentacja 

multimedialna o dżungli, rzekach, ludziach i owocach. Zajęcia artystyczne „Bałwany                      

z patyczków” i „Śnieżne pieczątki”. Teatrzyk dla dzieci „Pompon” – przedstawienie                        

pt.: „Smok Stefan”. Znajomi dinozaurów – warsztaty dla małych miłośników wielkich gadów 

– oglądanie i badanie prawdziwych skamielin zwierząt, które żyły w czasach dinozaurów. Na 

zakończenie ferii zimowych odbyły się IV mistrzostwa Gminy Osieczna w Warcabach 

Międzynarodowych. 9 lutego odbyło się przedstawienie „Zamieszanie w krainie bajek”, które 

prezentowało Przedszkole Samorządowe w Osiecznej. 15 lutego odbył się koncert dla 

uczniów klas 1-3 z cyklu Pro Musica. 22 lutego odbył się Turniej Kopa o Puchar Burmistrza 

Gminy Osieczna. 10 marca zorganizowano Gminny Dzień Kobiet – koncert zespołu 

Colorado. XXXV Wielkopolski Konkurs Młodych Instrumentalistów Członków Orkiestr 

Dętych im. Jana Schulza odbył się 6 kwietnia. W konkursie wzięło udział 54 muzyków. 

Nagrodę dla najlepszego muzyka Orkiestry Dętej OSP Osieczna przyznano Janowi 

Schulzowi, wnukowi Jana Schulza. 9 kwietnia odbył się Konkurs Plastyczny na Najładniejszą 

Pisankę Wielkanocną. Następnie IV Jarmark Wielkanocny na rynku w Osiecznej - na scenie 

wystąpili Orkiestra Dęta OSP Osieczna, Zespół Śpiewaczy „Wrzos” z Kąkolewa i uczniowie 

Społecznego Ogniska Muzycznego. Podczas Jarmarku ogłoszono również wyniki Konkursu 

na Najładniejszą Pisankę Wielkanocną. 3 maja – obchody Święta Konstytucji 3 Maja. 

Przedstawię także działalność naszych sekcji, tj.: 

- działalność Orkiestry Dętej OSP Osieczna: 

 23 marca występ podczas walnego zebrania Ochotniczej Straży Pożarnej, 

 występ podczas Jarmarku Wielkanocnego, 

 występ podczas obchodów Święta Konstytucji 3 Maja, 

- działalność Mażoretek: 

 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w Osiecznej, w Kąkolewie i Garzynie, 
 2 lutego występ podczas zabawy karnawałowej w Grodzisku, 
 występ podczas meczu piłki ręcznej w Lesznie, 

 10 lutego Koncert charytatywny dla Zuzi, 

 Dzień Kobiet w Kątach, 

 Mistrzostwa Polski Zachodniej w Kościanie - eliminacje do Mistrzostw Polski                       

w Kędzierzynie Koźlu, które odbędą się w dniach 17-19 maja, 

- działalność Zespołu Śpiewaczego „Wrzos”: 
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 Jarmark Wielkanocny, 

 Wielkanocna Msza Rezurekcyjna w Kąkolewie, 

 1 maja – XI Przegląd Zespołów Śpiewaczych – Viva la Musica – Święciechowa, 

- działalność Koła Śpiewu „Lutnia”: 

 Koncert Kolęd w kościele parafialnym w Osiecznej, 

 Koncert Kolęd w Szpitalu w Górznie i w Osiecznej, 

- działalność Chóru „Senior”: 

 kolędowanie Seniorów w Miejskim Ośrodku Kultury w Lesznie. 

Planowane wydarzenia: 

- Koncert Teresy Werner w najbliższą niedzielę o godz. 18.00, 

- Koncert uczniów Społecznego Ogniska Muzycznego z okazji Dnia Matki – 27 maja, 

- Dzień Dziecka - XI Łosiecka Rowerówka, 

- Koncert uczniów Społecznego Ogniska Muzycznego, 

- 22 czerwca XXIV Noc Świętojańska – WIANKI 2019, 

- półkolonie dla dzieci (lipiec – sierpień), 

- w dniach 24-25 sierpnia XXXII Dni Osiecznej – Dożynki Gminne, 

- 21 września pożegnanie lata – festyn pod wiatrakami, 

- Gminny Dzień Seniora - 19 października, 

- obchody Święta Niepodległości 11 listopada, 

- 15 grudnia V Osiecki Jarmark Bożonarodzeniowy, 

- 26 grudnia rekonstrukcja Bitwy pod wiatrakami. 

W kwietniu br. Centrum Kultury i Biblioteka w Osiecznej otrzymało dofinansowanie na 

zakup fortepianu koncertowego w ramach programu „Infrastruktura domów kultury” ze 

środków finansowych Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego pochodzących                              

z Funduszu Promocji Kultury w kwocie 45.000 zł.  

Sprawozdanie z działalności Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej za rok 2018 stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Informacja o działalności Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej w 2019 roku stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Dofinansowanie wyniosło 100% kosztów zakupu fortepianu? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Nie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Rada dokonując zmian w budżecie uchwaliła na zakup fortepianu około 30.000 zł. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Rada uchwaliła 28.000 zł na zakup fortepianu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Czyli ogólny koszt zakupu wyniósł 73.000 zł? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Całkowity koszt zakupu fortepianu to 69.000 zł. Fortepian jest w bardzo dobrym stanie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Czy są pytania do Pana Dyrektora dotyczące działalności Centrum Kultury                               

i Biblioteki? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pół roku temu Centrum zmieniło swoją siedzibę, jak Pan Dyrektor widzi na przykład kwestię 

kosztów „rok do roku”, czy jest więcej etatów niż było?  
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Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Jest ½ etatu więcej dla sprzątaczki, pozostałe etaty są takie same czyli Dyrektor Centrum cały 

etat i Biblioteka cały etat. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Pan Przewodniczący pyta o ogólną liczbę etatów w Centrum.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

W Centrum mamy 4½ etatu, do tej pory były 4 etaty, tak jak powiedziałem wcześniej 

dodatkowo jest ½ etatu dla sprzątaczki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Jak Pan Dyrektor widzi funkcjonowanie Centrum w takim pięknym miejscu? Ile kosztuje na 

przykład ogrzewanie gazowe miesięcznie? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Koszty poniesione przez Centrum w I kwartale tego roku, np. za energię elektryczną 

zapłaciliśmy 12.425 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Za trzy miesiące? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak, tj. średnio 4.000 zł za energię miesięcznie. Woda 147 zł, za wywóz nieczystości                         

i odpadów – 1.426 zł, zakup opału i gazu, za gaz zapłaciliśmy 18.916 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Pierwsze trzy miesiące czyli zimowe miesiące.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zima w tym roku była wyjątkowo łagodna.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Jaki był koszt ogrzewania miesięcznego, np. w styczniu w poprzedniej siedzibie Centrum? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Za cały ubiegły rok, za opał zakupiony do starej siedziby Centrum zapłaciliśmy 18.253 zł,              

a tutaj mamy 18.916 zł za kwartał. W części, której nie użytkujemy grzejniki mamy 

pozakręcane. Czuwamy nad tym, żeby dobrze wszystko funkcjonowało.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Jakie jest zainteresowanie Biblioteką? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Zainteresowanie jest spore, jest o wiele więcej osób odwiedzających Bibliotekę czy 

wypożyczających książki. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Są to typowo uczniowie? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Nie, osoby dorosłe również. Jest o wiele więcej wypożyczeń. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Dzisiaj jest dobry dostęp do e-książki.   

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Wszystko mamy opracowane, Pani Dyrektor dba o prawidłowe funkcjonowanie Biblioteki, 

wprowadza w system, gdzie można na bieżąco oglądać strony, czytać książki. Zamierzam 

zamieścić na stronie zdjęcia naszego Centrum, żeby rozszerzyć działalność dotyczącą 

wypożyczenia sali, żeby Centrum pracowało na siebie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Byłoby dobrze, żeby w naszej gazetce lokalnej zamieścić taką informację. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak, w gazetce również zamieścimy.   
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Przedsiębiorcy organizują spotkania, szkolenia, to dobry pomysł. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak. Kilka spotkań już było uważam, że mogłoby być ich zdecydowanie więcej. W tym 

kierunku muszę działać, żeby zaprosić do korzystania z Centrum przedsiębiorców, instytucje.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Odbywają się szkolenia, to też jest okazja aby skorzystać z sal Centrum. 

Radna Rady Miejskiej Pani Ewa Pietraszewska: 

Proponuję otworzyć stronę na Facebooku. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Mamy stronę na Facebooku i pracujemy nad nią, codziennie są dodawane wydarzenia. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Czy oprócz grup tanecznych spotykają się inne grupy?  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

W sali, w której obradujemy spotykają się Panie, które robią na drutach, w każdy 

poniedziałek od godz. 16.00, orkiestra i są zajęcia z Ogniska Muzycznego. Praktycznie 

codziennie są zajęcia czy nauki gry na gitarze, na organach, czy na pianinie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Czyli nauka dzieci na instrumentach muzycznych. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Nauka gry dzieci z Ogniska Muzycznego.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Warunki w nowej siedzibie Centrum są zdecydowanie lepsze niż w poprzednim miejscu.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Oczywiście. To jest nowoczesny obiekt. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Przede wszystkim jest inna akustyka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ja właśnie dlatego od jakiegoś czasu próbuję Was zarazić takim moim myśleniem, że                      

w Centrum są moim zdaniem piękne warunki, że trzeba zrobić wszystko, żeby organizacje, 

które się spotykają raz czy dwa razy w tygodniu, żeby się tu pomieściły bo tu jest pięknie, 

komfortowo, wygodnie, ciepło, jasno. Wiem, że ten obiekt miał być większy i miało być 

więcej miejsca, ale jest tyle ile jest. Pokażcie mi inne Gminy, które mają zbudowane w XXI 

wieku takie miejsca według najnowszych technologii. Proszę, żebyście Państwo to rozważyli. 

Pan Burmistrz pewnie dzisiaj będzie też mówił o przetargu, to koresponduje z tym                   

o czym ja mówię. Ja uważam, że tu są świetne warunki i że tu wszyscy powinni się 

pomieścić. Ja nie do końca rozumiem oczekiwania jednej czy drugiej organizacji, że ona musi 

mieć pomieszczenie na wyłączność. Dzisiaj są takie czasy, że pomieszczenia wypożycza się 

na godzinę, dwie. To nie są organizacje, które spotykają się codziennie. Towarzystwo Ziemi 

Osieckiej może raz w miesiącu spotkać się w Centrum, nawet w holu, to jest też piękne 

pomieszczenie, nowoczesne, ładne, przestrzenne, jasne. Uważam, że w tym obiekcie są 

powierzchnie do zagospodarowania.      

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Można wypożyczenie pomieszczeń regulować godzinami w przypadku nagromadzenia 

chętnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Najczęściej organizacje spotykają się raz albo dwa razy w tygodniu.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Wiem, że w Centrum odbyła się emisja filmu. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
I to udało się? Tu jest sprzęt pozwalający na takie działanie? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Film był emitowany z laptopa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Rozumiem. W tym obiekcie, ja się na tym nie znam ale słucham tych którzy się na tym znają, 

jest profesjonalne, na bardzo wysokim poziomie oświetlenie i nagłośnienie, co dało się 

słyszeć na tych kilku imprezach, w których mieliśmy przyjemność uczestniczyć.   

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Mieliśmy przygotowaną wersję quarto, na bocznych ścianach sali są głośniki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Akustyka w tym pomieszczeniu jest na najwyższym poziomie. Mam wrażenie, że                             

w leszczyńskim MOK-u takiej nie ma.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

W MOK-u mają dobry sprzęt tylko, jest małe pomieszczenie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Budowaliśmy Centrum po to, żeby był to nowoczesny, współczesny obiekt i żebyśmy się nie 

wstydzili tego, co wybudowaliśmy, chociaż krytyków nie brakuje. Myślę, że jako Gmina 

mamy się czym pochwalić.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Jest to wizytówka Gminy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Zapraszając Gości z różnych regionów Polski myślę, że nie tylko Polski, to jesteśmy na 

światowym topie. Tak można powiedzieć ze względu na wystrój, nagłośnienie, itd. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Oczywiście, wszystko jest.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Myślę, że jeśli są krytycy, bo w takim świecie żyjemy, to Dyrekcja nam ułatwi życie, kiedy 

będzie robić wszystko, żeby się coraz więcej w Centrum działo, etc. i krytyków wtedy będzie 

ubywało, bo jak kolejne grupy zaczną doświadczać tego co tutaj jest i jak tutaj jest, to wtedy 

będzie łatwiej z krytyką sobie poradzić. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Tylko krytycy muszą przyjść i zobaczyć, a nie tylko narzekać.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Tak, muszą odczuć korzyść z tego, że mamy piękny obiekt w naszej Gminie zbudowany za 

publiczne, nasze wspólne pieniądze.    

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Młodzież ma się gdzie rozwijać, nasi mieszkańcy mają gdzie poczytać, poprzebywać. Czy 

jeszcze są zapytania odnośnie kultury?   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Jakie jest zainteresowanie najbliższym koncertem? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Sprzedałem 150 biletów, jeszcze został tydzień myślę, że z pomocą radia Elka nagłośnimy 

koncert przez ostatnie kilka dni.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dyrektor wykupił czas na antenie aby informować o koncercie.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Chyba w najbliższym czasie nastąpi nagromadzenie tego rodzaju koncertów? Wiadomo, że 

koncert Teresy Werner będzie inaczej wyglądał niż Dni Leszna, który odbędzie się na 

stadionie, chociaż zespoły mają odpowiednie urządzenia. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Ridery techniczne, także oświetleniowe są tak rozbudowane, że każdy zespół przedstawia 

inny rider i jak podpisze się umowę to trzeba to zapewnić. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Film z laptopa to był tylko jeden epizod?  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Jak to zostało odebrane? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Było około 40 osób. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Można by raz w tygodniu emitować jakiś ciekawy film. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Można, w Centrum są ku temu warunki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Trzeba wykupić prawo do projekcji filmu? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Otrzymałem informację, że można wykupić licencję na rok za 2.500 zł z dostępem, załóżmy 

do 10.000 filmów ale wyświetlanie jest za darmo, nie mogę pobierać za to opłat. Projekcja 

bezpłatna lub wykupić licencję na dany film i wtedy mogę sprzedawać bilety.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Czyli jak jednorazowa licencja, czy jednorazowy wykup filmu, to wtedy można pobierać 

opłatę? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak, ale wtedy jest zdecydowanie większy koszt zakupu filmu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Trzeba skalkulować, jaka forma będzie bardziej opłacalna i na ile oferta częstotliwości będzie 

atrakcyjna. Póki co był to jeden film.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Należy zdecydować, jakiego rodzaju filmy mają to być westerny, romantyczne czy 

przygodowe, 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

Czy Pani Werner będzie korzystała ze sprzętu Centrum? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

Czy przywiezie swój sprzęt? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Nie, korzysta z naszego sprzętu, z naszego nagłośnienia. Każdy wykonawca w umowie pisze, 

żeby zabezpieczyć nagłośnienie, oświetlenie według swoich warunków, także sprawy 

socjalne.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

W ubiegłym roku jak występowała Pani Giżowska to miała swój sprzęt. 
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Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Nie, my zabezpieczaliśmy sprzęt. Jeśli jest to jeden wykonawca, to nie ma aż tak 

wygórowanych warunków i jest to możliwe do zabezpieczenia i to jest jedyny plus. Natomiast 

jeśli jest to zespół, np. 4-osobowy, to każdy stawia wymogi, np. odsłuchy.    

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Czyli zanim się postawi parafkę na umowie to trzeba dobrze przestudiować wszystkie 

czynniki za i przeciw.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

Zespół Pectus miał swój sprzęt? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Nie, część musiałem zabezpieczyć. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

Część mieli swojego. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Zespoły występujące na imprezach typu Noc Świętojańska i Wianki sami zabezpieczają 

sprzęt?    

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Nie, ja muszę zabezpieczyć scenę, nagłośnienie i oświetlenie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Dni Osiecznej to jeszcze rozumiem ale myślałem, że jak przyjeżdżają zagrać koncert na 

letnisku, to zabezpieczają wszystko w swoim zakresie.    

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

W tym roku obsługujący pokaz sztucznych ogni na Wiankach planuje go zorganizować                      

z platform na jeziorze. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Repertuar i wydarzenia kulturalne w najbliższym czasie są dość liczne. Czy do Pana 

Dyrektora trafiają głosy w sprawie organizacji Dni Osiecznej w Jeziorkach, bo jednym to 

odpowiada a innym nie.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Sporadycznie trafiają takie głosy ale ja uważam, że nie ma dyskusji na ten temat ponieważ                  

w Jeziorkach są odpowiednie warunki, lepszych nie ma nigdzie indziej. Teren jest ogrodzony, 

zabezpieczony, dzieci mogą chodzić, bawić się, itd.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Ludzie mówią, że to nie są Dni Jeziorek tylko Osiecznej, dlatego powinny być w Osiecznej 

ale tu chodzi o Gminę a nie o miejscowość.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Są też pytania, dlaczego Dni Osiecznej nie są organizowane na letnisku.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Na letnisku nie ma miejsca, chyba, że na plaży głównej.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 
To już nie są te Jeziorki, do których ludzie nie mogli trafić, miejscowość ta jest znana. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Jest dobry dojazd, droga do rowerów, teren jest oświetlony, przede wszystkim i oto chodzi, 

żeby impreza była bezpieczna. Myślę, że to miejsce się przyjęło.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

W ubiegłym roku koncert zespołu IRA był rewelacyjny i fenomenalnie przygotowany. W tym 

roku jaki jest przewidywany program? 
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Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

W tym roku na Dniach Osiecznej w sobotę będzie koncert Czerwonych Gitar a w niedzielę 

zespołu Kombi.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

A na Wiankach? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Na Wiankach wystąpi Zespół Power Boy i Summer.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

To są zespoły grające muzykę typu disco polo? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak. Trzymamy kurs na disco polo ponieważ ludzie to akceptują. Pokaz sztucznych ogni 

będzie o 23.15. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Ja bardzo żałuję, że małe miejscowości, małe gminy takie jak Osieczna poszły w tym 

kierunku, ale też wszystkie gminy dookoła organizują takie drogie koncerty. Ja nie jestem 

zwolennikiem tego, żeby trwał swego rodzaju wyścig między gminami na darmowe koncerty, 

za duże pieniądze, w takich małych miejscowościach. Wolałbym, ale jestem w mniejszości, 

żeby organizować tego typu imprezy dużo skromniej a na koncert pojechać do Leszna. 

Chociaż Leszno, zwróćcie uwagę, pobiera opłatę 5 zł.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak, za wstęp pobierają 5 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Z tej perspektywy trochę mi szkoda pieniędzy. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Zespół Piękni i Młodzi na przykład biorą za występ około 30.000 zł. My nie zapraszamy 

takich drogich zespołów. Na Wiankach w tym roku będzie grał zespół za 9.500 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  
A na Dniach Osiecznej? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Na Dni Osiecznej występ zespołu kosztuje 25.000 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To jest spory wydatek. Proszę zwróćcie uwagę, że mówimy o koncercie Teresy Werner                    

i mówimy, że jest problem ze sprzedażą biletów bo do dzisiaj sprzedano połowę. Jest problem 

dlatego, że za 2 tygodnie jest jej koncert w Gostyniu za darmo.  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Właśnie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rynek darmowych koncertów powoduje, że bilety sprzedają się dużo gorzej. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak, na pewno za dwa tygodnie jest koncert w Gostyniu? 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rady Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Na Dniach Gostynia. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

W umowie napisałem, że w ciągu miesiąca nie może być takiego koncertu w okolicy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rady Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak powinno być. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Ja to napisałem, muszę to sprawdzić. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Wiem, że na pewno jest to w czerwcu. Mam przyjemność z Panem Burmistrzem dyskutować 

też o tym, to nie są najważniejsze rzeczy i najbardziej strategiczne w naszej Gminie ale 

uważam, że są ważne. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Panie Przewodniczący dzisiaj jest taki wyścig, też Pan o tym mówił. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Trochę tak jest. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Do organizacji koncertów dołącza następna gmina, Gmina Krzemieniewo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

O tym mówię. Jednym z haseł kampanii Wójta Krzemieniewa było to, że będzie organizował 

takie imprezy jak są w Osiecznej. Ja mam świadomość, że Osieczną stawia się za wzór. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:     
Są podobne gminy jak nasza, które kontraktują zespoły każdego roku z jeszcze wyższej półki, 

również finansowej, chociażby zespół Piękni i Młodzi w GOK-u w Poniecu. W Gminie, która 

jest taka jak nasza, takich przykładów można by wymieniać w nieskończoność, czytamy, 

widzimy to, każdy ma prawo mieć swoje zdanie.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Patrząc na to z punktu ekonomicznego, to można popierać stanowisko Pana 

Przewodniczącego, ale jeśli jako Gmina nie zorganizujemy nic, to też nie będzie dobrze, na 

pewno są argumenty za i przeciw. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ja się cieszę i mówię to bez absolutnie jakiejkolwiek złośliwości, dla mnie jest to dowód na 

to, że samorządy są w bardzo dobrej kondycji finansowej. Jak inaczej czytać takie decyzje? 

Moim zdaniem, jeśli brakuje pieniędzy to rezygnuje się z takich rzeczy, które mogą być ale 

nie muszą.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Taki jest trend i takie nastały czasy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Takie czasy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Takie czasy nastały i niech ten przysłowiowy Kowalski ma też dostęp do tego rodzaju 

rozrywki. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Pewien poziom dostępu do kultury trzeba mieszkańcom zapewnić. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Myślę, że jakby była symboliczna opłata za wstęp, tak jak w Lesznie, 5 czy 10 zł to też 

byłoby dobrze.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:     
Jak to technicznie zorganizować? Ja proszę o propozycję, to odwrotnie tak zrobimy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Na przykład z miejscowości Ziemnice w Lesznie będzie 10 osób na koncercie, a na koncercie 

w Osiecznej może będzie kilkadziesiąt. Do Leszna pojedzie 5 lub 10 osób, głównie młodzież. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ta symboliczna opłata za wstęp ma związek z podatkiem.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak to było argumentowane.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Oby było tak dalej w naszej Gminie, żebyśmy mieli problem, nie skąd zdobyć pieniądze tylko 

na co je wydać.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak, na co wydać a nie skąd wziąć pieniądze. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Myślę, że z kulturą w naszej Gminie jest dobrze i jak Pan Przewodniczący Rady powiedział, 

że oby dalej się tak rozwijało i szło ku lepszemu. Wszystko wskazuje na to, że rozwój kultury 

idzie w tym kierunku. Z informacji wynikało, że mieliśmy osiągnięcia na mistrzostwach 

świata, co potwierdza, że to nie jest tak, że coś jest jako sztuka tylko mamy wyniki w tym co 

robimy i na co przeznaczamy pieniądze. Osiągnięcia na arenie gminnej cieszą, powiatu, 

województwa a co dopiero poza granicami kraju. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zdecydowanie tak aczkolwiek ja uważam, że największą wartością jest to, że dziewczynki, 

panie czy też teraz mamy tańczą, ćwiczą, spotykają się i rozwijają. Puchary, tytuły one są                 

i cieszą ale jak wiemy wiąże się to z określonymi wydatkami. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Ale są docenione. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, ale jest to okupione określonymi kosztami. Myślę, że o stronie finansowej należy                    

i trzeba mówić. Uważam, że organizatorzy mistrzostw czy eliminacji, mówię o polskich 

miastach czy europejskich, świetnie na tym zarabiają. Wpisowe, które muszą ponieść 

ubiegający się o te tytuły sprawiają, że imprezy tego typu są dochodowe.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek:  

Dla organizatorów. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W pełni się zgadzam ze stanowiskiem Pana Burmistrza, też tak uważam, że najważniejsze jest 

to, że dziewczyny, panie spotykają się, ćwiczą, trenują, tańczą, pięknie wyglądają. Z drugiej 

strony i mówię to bez jakiejkolwiek złośliwości, nie tylko w mażoretkach tak jest, że 

organizatorzy sobie stworzyli swego rodzaju system zarabiania pieniędzy tworząc stan,                       

w którym co chwilę czy w Osiecznej, czy gdzie indziej są mistrzynie świata, są mistrzynie 

Polski bo okazuje się, że są mistrzostwa Polski, mistrzostwa Polski Zachodniej, mistrzostwa 

Polski Południowej, mistrzostwa Polski Południowo-Zachodniej. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Podobnie jak w boksie zawodowym występuje kilka federacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Takie są dzisiaj czasy i to nie dotyczy tylko mażoretek również koszykarzy czy innych 

dziedzin.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, to dotyczy wszystkich dziedzin sportu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Organizatorzy budują tak hierarchię, żeby wygranych było jak najwięcej, w takim sensie żeby 

można było zorganizować jak najwięcej zawodów i zarobić.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W związku z kosztami działania sekcji, które funkcjonują w ramach Centrum Kultury, to 

wspólnie z Panem Dyrektorem, z początkiem tego roku budżetowego zdecydowaliśmy, że 

każda sekcja ma roczny budżet wewnątrz budżetu Centrum Kultury i Biblioteki. Każdy                   

z Prezesów czy z kierujących sekcją otrzymał informację, że może dysponować określoną 
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kwotą i po jej przekroczeniu nie będzie kolejnego finansowania tej sekcji w następnych 

miesiącach. W moim przekonaniu to w dobry sposób zdyscyplinowało działanie 

poszczególnych grup, sekcji.    

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Mażoretki kupiły komplet obuwia białego, który kosztował 3.500 zł, zebrały 3.000 zł a z 

budżetu zapłaciłem im 500 zł.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

W ramach tej łącznej puli, którą dysponują. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak. Ta metoda zdaje egzamin. Zakupiły 16 par kozaków ze skóry. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 
Obuwie jest przydzielone do konkretnej osoby? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak, każda ma swoje buty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To ty jako Dyrektor Centrum Kultury dokonałeś wewnętrznego podziału środków, że w 

ramach budżetu wydzieliłeś każdej sekcji? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak. Każda sekcja, zespół, klub wie, że na ten rok ma tyle i tyle środków przydzielone.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 
Na przykład jeśli dziewczyna po pół roku zakończy występy to nowej, która wejdzie do grupy 

trzeba zakupić nowy strój?  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Ten kto przychodzi musi zakupić sobie strój. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 
Dosyć obszernie porozmawialiśmy na temat Centrum Kultury. Biblioteka również dobrze 

funkcjonuje, wszystko zostało przewiezione z poprzedniej siedziby. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeszcze mogę o coś zapytać? 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 
Proszę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Chciałem zapytać o orkiestrę. Czy to jest tak, że coraz mniej osób grających w orkiestrze jest 

z Osiecznej a są osoby, np. z Leszna?  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Nie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czyli to są głównie mieszkańcy naszej Gminy, tak? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Wszyscy są z naszej Gminy, nie ma nikogo z Leszna.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jeden czy dwóch, kiedyś było spoza naszej Gminy, nie wiem czy oni nadal są w orkiestrze. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Ktoś mi tak przekazał. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Ale to chyba chodziło o starszych członków orkiestry. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Jeśli chodzi o młodzież to są nasi mieszkańcy. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 
Na ostatnim koncercie orkiestry występowała młodzież. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Takie przetasowania nastąpiły, są sami młodzi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Czyli naturalna wymiana. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Wymiana pokoleniowa.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 
Są chętni do bycia członkiem orkiestry? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Są chętni, przychodzą, jest 9 młodych, którzy uczą się gry na trąbkach. Zajęcia są w piątek 

lub w sobotę w zależności od tego jak uczący zjeżdża ze studiów z Akademii Muzycznej w 

Łodzi. Zajęcia odbywają się systematycznie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 
Dobrze, że chce uczyć, kolejne pokolenia.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Orkiestra ma inne, lepsze brzmienie. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Kupiliśmy instrumenty, dużo zależy od instrumentów. Jak są instrumenty konkretnej firmy, to 

inaczej brzmi, duże znaczenie ma na przykład ustnik. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Sam ustnik? 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tak. Najlepsze ustniki są Zellmera albo Sandorem, one są drogie. Ustnik tych firm kosztuje 

około 1.500 zł a instrument załóżmy, np. 3.500 zł, mówię o saksofonie. Od ustnika zależy 

dźwięk.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 
Czy są jeszcze pytania do Pana Dyrektora dotyczące działalności Centrum Kultury                               

i Biblioteki? Nie widzę. Dziękuję. Dość wyczerpująco podyskutowaliśmy na najważniejsze 

tematy dotyczące Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej. Zamykam punkt 4.  

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Otwieram punkt wolne głosy i wnioski. Przystępujemy do realizacji tego punktu, kto                       

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Pan Radny Kolberg. Proszę.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Czy w planowanych wydarzeniach koncert Pani Teresy Werner, to jest jedyny koncert, który 

jest zaplanowany?  

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Na tę chwilę tak. Zamierzam we wrześniu lub październiku zorganizować występ 

kabaretowy.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Chciałem zaproponować, żeby pójść w tym kierunku. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Tylko, że kabarety też są drogie.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Może zainteresowanie będzie większe. 

Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki Pan Zbigniew Schulz: 

Może tak. Tak myślałem, żeby na jesień jakiś kabaret.  
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo! Kilka spraw chciałbym przekazać. Pierwsze to 

pakiet dotyczący ogłoszonych przetargów, otworzonych ofert wykonawców                                

i rozstrzygnięć. Jesteśmy w trakcie zakończenia postępowania przetargowego związanego                 

z budową łącznika kanalizacji sanitarnej, który przyszłościowo umożliwi dopływ wszystkich 

zrzucanych ścieków z trzech miejscowości czyli Łoniewa, Grodziska, Świerczyny do 

kanalizacji osieckiej a docelowo do oczyszczalni. Najniższa oferta to około 500.000 zł brutto. 

Kolejna, jeśli chodzi o zaproponowaną wartość tych prac była o ponad 200.000 zł wyższa. 

Czekamy na ostateczną decyzję wykonawcy, który zaoferował najniższą cenę. Mam nadzieję, 

że nie odstąpi od podpisania umowy i co ważniejsze oprócz jej podpisania jeszcze zrealizuje 

prace. Drugi przetarg, który zakończył się dotyczył remontu byłej siedziby GOK-u. Najniższa 

zaoferowana cena przez potencjalnego wykonawcę wyniosła około 850.000 zł brutto                            

i w związku z tym, że w naszym, mówię o kadrze kierowniczej Urzędu, przekonaniu 

uznaliśmy, że była to zbyt wysoka kwota w stosunku do tej, którą moglibyśmy zapłacić, 

przetarg został unieważniony. Podpiszemy umowę na kolejny przetarg, tj. na budowę 

świetlicy w Jeziorkach. Najniższa oferta brutto to około 680.000 zł. Przypomnę, że około 

360.000 zł stanowią środki z dofinansowania zewnętrznego na ten obiekt. Ponieważ, póki co 

w budżecie naszej Gminy mamy zapisane około 300.000 zł, to poproszę Państwa Radnych, 

Wysoką Radę, aby podczas najbliższej sesji 28 maja uchwaliła brakującą kwotę, żebyśmy 

mogli skutecznie podpisać umowę i żeby mogły się rozpocząć prace. Informuję Państwa 

Radnych, członków Komisji, że zwiększamy zakres kontroli podatkowych wśród 

mieszkańców naszej Gminy. Podejmujemy takie działanie nie z przekonaniem, żeby 

kogokolwiek schwycić na rozbieżnościach, tylko żebyśmy się upewnili w tym, że jako 

podatnicy deklarujemy takie powierzchnie, które odpowiadają rzeczywistości. Z łącznikiem 

odcinka kanalizacji sanitarnej związany jest fakt, że mieszkańcy Łoniewa, Grodziska                         

i Świerczyny mogą się podłączać, co się dzieje, do funkcjonującej sieci kanalizacji. Spółka 

komunalna. Do tej pory przekazywałem Państwu, że jest taki zamiar, na co była póki co 

deklaratywna bo jeszcze nie w formie uchwały zgoda Wysokiej Rady, żeby ta Spółka zaczęła 

działać, funkcjonować w dwóch obszarach, tj. gospodarki ściekowej i zaopatrzenia 

mieszkańców w wodę, firm, nie tylko mieszkańców. Proponuję, żebyśmy odstąpili od obszaru 

obejmującego zaopatrzenie w wodę z technicznego powodu. Dwie miejscowości naszej 

Gminy są zasilane z ujęć znajdujących się w sąsiednich gminy, tj. Kąkolewo z ujęcia                       

w Dąbczu, które jest w Gminie Rydzyna i  Frankowo z ujęcia w Garzynie znajdującego się              

w Gminie Krzemieniewo. Jest deklaracja władz i Pana Prezesa Zakładu Usług Wodnych we 

Wschowie i samorządów, że jak gdyby nic się nie zmieni. Wiemy dobrze chociażby na 

przykładzie ubiegłego roku bardzo upalne, gorące suche lato i pobór wody gwałtownie wzrósł 

w ujęciu okresowym czy też nawet całorocznym. Stąd trochę z obawy czy raczej                             

z przezorności, żeby nie doszło do takiej sytuacji, że być może za rok, dwa byłby problem                   

z dostarczeniem wody potrzebnej naszym mieszkańcom czy firmom naszej Gminy. 

Proponuję, żebyśmy odłączyli ten zakres naszej działalności od funkcjonowania spółki.                 

W uchwale utworzenia spółki, później w umowie będzie taka możliwość zapisania. Chcę też 

powiedzieć, że istniejące ujęcia wodne w naszej Gminie nie są w stanie zapewnić 

zapotrzebowania na wodę, jeżeli uwzględnimy nie tylko Frankowo ale przede wszystkim 

Kąkolewo z tego powodu o czym doskonale wiemy, że tam mieszka więcej jak 25% 

mieszkańców naszej Gminy, to oznacza proporcjonalnie większe zapotrzebowanie. 

Otrzymaliśmy pozytywną merytoryczną ocenę wniosku, który złożyliśmy na budowę ścieżki 

rowerowej, tj. kwota do 6.450.000 zł. Ile będzie wynosił kontrakt i jak to dofinansowanie 

będziemy w stanie spożytkować czy w całości czy w mniejszym stopniu jak w 100%, to 

będziemy wiedzieć po postępowaniu przetargowym, po wyłonieniu wykonawcy budowy tej 

ścieżki. Jesteśmy w trakcie postępowań konkursowych dotyczących remontów dróg                      
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w konkursie, który ogłosił Marszałek w ramach PROW-u. Jak dobrze pamiętam do 20 maja 

można złożyć wniosek, będziemy wnioskować o przebudowę ulicy Sosnowej w Kąkolewie. 

Natomiast już złożyliśmy wnioski w ramach naboru prowadzonego przez Fundusz Dróg 

Samorządowych. Złożyliśmy wnioski na przebudowę trzech odcinków, to są Kąty                           

-Maciejewo, w Kąkolewie ulica Jabłonkowa i Ziemnice od drogi powiatowej, wzdłuż boiska 

na Ziemnice-Górkę. W przypadku Funduszu Dróg Samorządowych czekamy na pierwsze 

informacje czy, a jeżeli tak to, które drogi będą mogły uzyskać dofinansowanie. Natomiast 

PROW, tak jak Państwu powiedziałem do 20 maja jest termin składania wniosków, dalej jest 

ocena i pojawia się lista tych, którzy otrzymują dofinansowanie. Jak chętnych jest zbyt dużo, 

a tak to jest zawsze, od możliwości sfinansowania, to część samorządów czyli wnioskujących 

go nie otrzymuje. Czy to oznacza, że w tej sytuacji zrezygnujemy z tych remontów czy 

budów? Nie, tylko trzeba będzie zwolnić i rozłożyć to w czasie dłuższym niż w przypadku, 

gdy takie dofinansowanie otrzymamy. Chciałbym dopowiedzieć, że ciągle czekamy na 

dofinansowanie za zrealizowane już inwestycje czyli budowę sieci kanalizacyjnej, 

modernizację oczyszczalni ścieków i dofinansowanie wyposażenia siedziby Centrum Kultury 

i Biblioteki, to jest wartość około 12.000.000 zł. Wierzę, że je otrzymamy ale póki co mamy 

umowy i postępowanie związane ze sprawdzaniem naszych działań związanych z realizacją 

tych inwestycji. Dziękuję.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Ktoś jeszcze w ramach wolnych głosów i wniosków? Pan Przewodniczący Roman Lewicki. 

Proszę.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli Pan Burmistrz pozwoli w ramach informacji Pana Burmistrza. Panie Burmistrzu 

Fundusz Dróg Samorządowych te trzy drogi, które Pan wymienił rozumiem, że to chodzi                 

o kolejny nabór, bo ten pierwszy został rozstrzygnięty kilka dni temu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak, pierwszy nabór był jesienią ubiegłego roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Tak. Jeśli chodzi o kontrole podatkowe chciałem dopytać. Bardzo fajnie, ja się cieszę, że będą 

takie kontrole bo zawsze to traktuję w tym sensie, żebyśmy się wzajemnie nie oszukiwali. Bo 

to jedni oszukują drugich, to nikt nie oszukuje Gminy, tylko oszukuje pozostałych tych, 

którzy płacą podatki. Mówimy głównie o podatku od nieruchomości, tak? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Słyszałem jakiś czas temu, że Gmina ma większą wiedzę na ten temat, że są ciągle 

nieskończone budowy. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Te działania doprowadzą do dobrego zakończenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To może trwać nawet 10 lat? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Nawet 10 lat. Sytuacja jest podobna do tej, jak dotycząca likwidacji budowli, które stanowią 

zagrożenie i co do których wszyscy zgadzamy się, że trzeba zdyscyplinować czy wymusić 

żeby właściciel tej działki ją zlikwidował, naprawił. Mamy chociażby od wielu lat, tzw. 

Cebulownię w Dobramyśli i jesteśmy bezskuteczni. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Można 20 lat mieszkać w nieskończonej inwestycji?  
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Na pewno można zwlekać z oficjalnym oddaniem jej do użytku. Myślę, że ważniejsza jest 

kwestia płacenia odpisu od PIT-u. Chociaż i tak jest on, jak Pani Skarbnik wczoraj podczas 

obrad Komisji Rewizyjnej mówiła, w dobrym stopniu wykonany w minionym roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

To co z tym PIT-em? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jeżeli ktoś się nie zamelduje i nie zadeklaruje, że będzie płacił w Gminie, jak się zamelduje to 

automatycznie odpis od jego podatku jest generowany do naszej Gminy, a jeżeli nie, to wtedy 

to co wynika z kampanii Powiatu Leszczyńskiego, żeby zadeklarować w deklaracji gdzie 

należy przekazać odpis. To są takie kwestie, gdzie występuje pewnego rodzaju bezradność bo 

z jednej strony chcielibyśmy, żeby wpływy były jak największe, bo jest oczekiwanie, kiedy 

ulica przy której mieszkamy będzie wyremontowana i że to już najwyższy czas. 

Zastanawialiśmy się i to też było tematem rozmów z Panem Przewodniczącym, że może 

określić standardy, że na przykład musi być zabudowanych 80% działek przy danej ulicy                   

i mieszkający zameldowani, bo w momencie gdy ruszamy z infrastrukturą to już jest za 

późno. Jeżeli ktoś się nie zameldował a infrastruktura powstała, to mieszkający ma to czego 

oczekiwał i kwestia wpływania na jego decyzje jest bliska zeru. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Albo się zameldował albo wpisuje w PIT, pod który urząd skarbowy należy bez obowiązku 

zameldowania.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Do gminy wpływa około 50% z tego podatku? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Jeżeli chodzi o PIT to około 38% a CIT około 6,7%. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Teraz wprowadzono zwolnienia dla młodzieży, co też dotknie każdą gminę, jak również inne 

zmiany w podatku.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tego typu zmiany mają wpływ, m.in. na dochody samorządów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeżeli mamy 300.000 zł uchwalone na budowę świetlicy w Jeziorkach a przetarg jest na 

680.000 zł, to jak rozumiem musimy uchwalić około 400.000 zł, żeby zadanie realizować               

a później dostaniemy pieniądze z dofinansowania. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. Dofinansowanie, to jest wskaźnik procentowy od wyniku postępowania przetargowego. 

Natomiast my występując z wnioskiem o dofinansowanie odnosiliśmy się procentowo ale do 

kosztorysu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Czy w sprawie konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół w Świerczynie możemy 

uzyskać informacje? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dzisiaj do godziny 15.00 można składać oferty na to stanowisko. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Gdyby nikt się nie zgłosił to zostanie ogłoszony kolejny konkurs? 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Gdyby nie było żadnego kandydata, to jest oczywiste, że nie można wybrać dyrektora i wtedy 

organ wykonawczy uzyskuje uprawnienie polegające na tym, że może powołać dyrektora                  

z pominięciem procedury konkursowej. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Informacja będzie podana na BIP-ie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. Osoby chętne, jeżeli nie uzyskają akceptacji komisji konkursowej, to tak jak Państwu 

Radnym przekazuję jest uprawnienie z pominięciem procedury konkursowej albo ogłoszenie 

kolejnego konkursu. Pełniąca obowiązki Dyrektora Zespołu poprosiła mnie na godzinę 15.00 

na spotkanie z trójkami klasowymi.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Dziękuję. Czy jeszcze są pytania w tym punkcie? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 5. 

Przystępujemy do punktu 6 czyli zakończenia obrad.   

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Pan Robert Skrzypek: 

Dziękuję Panu Dyrektorowi za możliwość zorganizowania posiedzenia w Centrum Kultury                    

i przedstawione sprawozdanie oraz informacje, Panu Burmistrzowi, Panu Przewodniczącemu 

i Państwu Radnym za przybycie i aktywny udział w posiedzeniu. Zamykam obrady Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 

 

 

 

 

     Protokołowała      Przewodniczący  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 
 Małgorzata Nowak               

           Robert Skrzypek 


